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Από το υπ’ αριθ. 25/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 821/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Γνωμοδότηση για σύσταση θέσεων 
μονίμου προσωπικού στο Κ.Ε.Π. Δήμου 
Βέροιας. 

 
       Σήμερα 29 του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων 
του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από 
την με ημερομηνία 19-12-2003 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο 
σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 
2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  31 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης   Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης   Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης   Γ. Μανακούλης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την συζήτηση των υπ’ αριθ. 

793/2003 και 794/2003 αποφάσεων προσήλθαν οι 
κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, Μ. Γαβρίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 795/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Ταχματζίδης, Γ. , 
Γ. Ορφανίδης. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης  3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 797/2003 

απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. 
Δελαβερίδης. 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Δ. Ταχματζίδης 
27. Σ. Μηλιόπουλος 
28. Α. Παπαστεργίου 
29. Κ. Πουλασουχίδης 
30. Η. Σοφιανίδης 
31. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 29ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 19-12-2003 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου,  που έχει ως εξής:  

Με το αρ. ΔΙΠΠ/Φ. ΚΕΠ/οικ. 24539/15-12-03 έγγραφό της η Γενική 
Γραμματεία Δημόσιας Διοίκησης του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. μας γνωρίζει ότι από τις 
διατάξεις του άρθρου 24 παρ. 3 του ν. 3200/2003 (ΦΕΚ 281/Α/9-12-2003) 
προβλέπονται τα εξής: «Με κοινή απόφαση των Υπουργών Οικονομίας και 
Οικονομικών και Εσωτερικών Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέντρωσης και μετά από 
γνώμη του οικείου φορέα συνιστώνται στους Ο.Τ.Α. α' και β' βαθμού θέσεις 
μόνιμου προσωπικού κατηγοριών ΠΕ, ΤΕ και ΔΕ, κλάδου Διεκπεραίωσης 
Υποθέσεων Πολιτών για τις ανάγκες λειτουργίας των Κ.Ε.Π. Με την ίδια ως άνω 
απόφαση καθορίζονται και οι ειδικότητες του κλάδου αυτού. 

Προσόντα διορισμού σε θέσεις του παραπάνω κλάδου ορίζονται τα 
προβλεπόμενα από το Π.Δ. 50/2001 αντίστοιχων ειδικοτήτων. Επιπλέον, απαιτείται 
εμπειρία σε θέματα σχετικά με τη λειτουργία των Κ.Ε.Π, η διάρκεια της οποίας 
καθορίζεται με την οικεία προκήρυξη, καθώς και γνώση χειρισμού ηλεκτρονικού 
υπολογιστή. Ως χρόνος εμπειρίας σε θέματα λειτουργίας Κ.Ε.Π. λογίζεται και ο χρόνος 
απασχόλησης με οποιαδήποτε σχέση στα Γραφεία του Πολίτη που λειτουργούν στους 
Ο.Τ.Α. στο πλαίσιο του προγράμματος ΑΣΤΕΡΙΑΣ. Σε περίπτωση έλλειψης υποψηφίων 
με εμπειρία σε θέματα σχετικά με τη λειτουργία των Κ.Ε.Π. είναι δυνατός ο διορισμός 
υποψηφίων χωρίς εμπειρία. 

Η επιλογή του εν λόγω προσωπικού γίνεται από το φορέα στον οποίο υπάγεται 
το Κ.Ε.Π., με τη διαδικασία του άρθρου 18 του ν. 2190/1994, όπως ισχύει και 
υπόκειται σε έλεγχο του Α.Σ.Ε.Π. Σε περίπτωση κάλυψης των θέσεων της παραγράφου 
αυτής δεν εφαρμόζονται οι διατάξεις των παραγράφων 11 και 12 του άρθρου 31 του ν. 
3013/2002». 

Τα αιτήματα των Ο.Τ.Α. α' και β' βαθμού (για τη σύσταση των θέσεων, στο 
οποίο θα αναφέρεται ο αριθμός, η κατηγορία (ΠΕ, ΤΕ ή ΔΕ), και η ειδικότητα των 
θέσεων του παραπάνω κλάδου, που επιθυμούν να συσταθούν στον Δήμο, την Κοινότητα 
ή τη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση) απευθύνονται στην οικεία Περιφέρεια και στη 
συνέχεια υποβάλλονται αρμοδίως στη Δ/νση Οργάνωσης και Λειτουργίας Ο.Τ.Α. του 
ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. Με το ίδιο έγγραφο οι Ο.Τ.Α. α' και β' βαθμού θα ζητούν και την 
έγκριση της Τριμελούς Επιτροπής, της ΠΥΣ 55/98, όπως ισχύει, για την πλήρωση 
των θέσεων των οποίων ζητείται η σύσταση. 

Επισημαίνεται ότι τα παραπάνω αιτήματα των οικείων Ο.Τ.Α. πρέπει να 
υποβληθούν στο ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. έως τις 15 Ιανουαρίου 2004 προκειμένου να εκδοθεί 
έγκαιρα η προβλεπόμενη Κ.Υ.Α. για τη σύσταση των θέσεων. 

Μετά την έκδοση και δημοσίευση στο ΦΕΚ της ως άνω Κοινής Υπουργικής 
Απόφασης σύστασης των θέσεων και τη χορήγηση της έγκρισης της Τριμελούς 
Επιτροπής, της ΠΥΣ 55/98, όπως ισχύει, οι οικείοι φορείς (Δήμοι, Κοινότητες και 
Νομαρχιακές Αυτοδιοικήσεις), θα πρέπει να προβούν άμεσα στην έκδοση της 
σχετικής προκήρυξης των θέσεων. 

Η συνολική δαπάνη που θα προκληθεί από την πρόσληψη του 
προαναφερόμενου προσωπικού θα βαρύνει τους προϋπολογισμούς των οικείων 
Ο.Τ.Α. 

Με βάση τα ανωτέρω, παρακαλείται το Συμβούλιο να γνωμοδοτήσει για την 
κατά κατηγορία (ΠΕ, ΤΕ, ΔΕ) και ειδικότητα σύσταση θέσεων προσωπικού του 
Κ.Ε.Π. Βέροιας. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Όπως είναι γνωστό το Κέντρο Εξυπηρέτησης Πολιτών λειτουργεί 
από το Σεπτέμβριο του 2002 και με προσωπικό που προσέλαβε η τότε Δημ. Αρχή και 
με συμβάσεις που λήγουν στις 11 Μαρτίου του 2003. Στις 18 Δεκεμβρίου ήρθε 
έγγραφο από το υπουργείο Εσωτερικών και ζητά να συστήσουμε θέσεις μόνιμου 
προσωπικού με τις ειδικότητες που θα κρίνει το Δημ. Συμβούλιο και με τους κλάδους 
και κατηγορίες Πανεπιστημιακής, Τεχνολογικής ή Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης. Το 



καινούργιο στοιχείο είναι ότι το προσωπικό αυτό από τη στιγμή που θα προσληφθεί 
θα πληρώνεται από τον προϋπολογισμό του Δήμου και όχι από πιστώσεις που θα μας 
στέλνει το υπουργείο Εσωτερικών.  

Τέσσερις ειδικότητες που έχουν προσληφθεί είναι οι εξής: ΠΕ1 – 
Δημοσιογραφίας & Μέσων Μαζικής Ενημέρωσης, ΠΕ – Ιστορίας, ΠΕ – Κοινωνικών 
Επιστημών, ΠΕ – Μηχανολόγων, Ηλεκτρολόγων. Αυτά είναι τα άτομα που έχουν 
προσληφθεί από την προηγούμενη Δημ. Αρχή. Σήμερα το πρωί με επισκέφθηκαν οι 
τρεις και θέλησαν να μάθουν ποια θα είναι η εισήγησή μου. Καταλαβαίνουν και οι 
ίδιοι ότι δεν μπορεί να προβλεφθεί στην Εξυπηρέτηση Πολιτών ΠΕ Φιλολογίας, 
Ιστορίας ούτε Μηχανολόγων – Ηλεκτρολόγων ούτε Δημοσιογραφίας. Διοικητική 
εργασία κάνουν και αν προβλέψουμε αυτές τις ειδικότητες που έχουν προσληφθεί 
προκειμένου να τακτοποιηθούν, πρέπει να τους δώσουμε και την βεβαίωση εμπειρίας 
γιατί αυτές τις θέσεις θα τις συστήσουμε σήμερα, καθώς και άλλες, αλλά θα δώσουμε 
τη δυνατότητα στο ΑΣΕΠ, με την προκήρυξη που θα κάνουμε, να αναγνωριστεί η 
εμπειρία τους. 

Εάν δεν προβλέψουμε αυτές τις ειδικότητες φεύγουν τέσσερις άνθρωποι, εάν 
τις προβλέψουμε κινδυνεύουμε να κατηγορηθούμε από συμπολίτες μας ότι 
προβλέψαμε άσχετες ειδικότητες. Προβληματίστηκα πάρα πολύ και τελικά η 
εισήγησή μου είναι να προβλέψουμε οκτώ θέσεις, 4 ΠΕ, 2 ΤΕ και 2 ΔΕ. Και 
προσθέτω άλλες τέσσερις θέσεις, γιατί το Κέντρο Εξυπηρέτησης Πολιτών 
λειτουργούσε με εννιά συνολικά άτομα, με τον Κυριάκο Θεοδωρίδη που είναι 
μόνιμος υπάλληλος του Δήμου, τους τέσσερις συμβασιούχους και άλλα τέσσερα 
άτομα που είχε στείλει ο ΟΑΕΔ, προκειμένου να αποκτήσουν εργασιακή εμπειρία και 
των οποίων έληξε η σύμβασή τους και έφυγαν. 

 Γιαυτό και προτείνω τελικά οκτώ θέσεις, τέσσερις ΠΕ με αυτές τις 
ειδικότητες και θα δούμε πως θα βάλουμε τον χαρακτηρισμό, δύο ΤΕ και δύο ΔΕ, 
αλλά με την προϋπόθεση  ότι το υπουργείο Εσωτερικών θα μας μεταβιβάζει και τις 
αντίστοιχες πιστώσεις. Αλλιώς, αν δεν δεχθεί το υπουργείο, φοβάμαι ότι ο Δήμος δεν 
θα μπορέσει να αντέξει άλλο ένα σοβαρό κονδύλιο για τη μισθοδοσία οκτώ επιπλέον 
υπαλλήλων για τη λειτουργία αυτού του Κέντρου, το οποίο όταν το συστήσαμε 
ήμουν αντίθετος γιατί το θεωρώ ότι είναι εξευτελισμός για τη Δημόσια Διοίκηση 
γενικά. Δηλαδή τι κάνουν οι δημόσιοι και δημοτικοί υπάλληλοι στις υπηρεσίες τους 
και δεν  εξυπηρετούν τους πολίτες και πρέπει να φτιάξουμε άλλη μία υπηρεσία για να 
τους εξυπηρετήσουμε. Αλλά για χάρη της μείωσης ανεργίας ψήφισα τότε να 
λειτουργήσει το Κέντρο και με τον όρο τα χρήματα να τα έστελνε το Υπουργείο. 
Τώρα όμως που το Υπουργείο λέει τα χρήματα να μπαίνουν στον δικό μας 
προϋπολογισμό δεν μπορεί να μας μεταβιβάζει μία αρμοδιότητα να μας βάζει και τα 
άτομα και να μη μας δίνει τα χρήματα. Ας μας τα δώσει να καλυφθούν οι θέσεις 
αυτών των παιδιών, να πάρουμε άλλα τέσσερα άτομα και να λειτουργήσει καλύτερα 
το Κέντρο πρωί – απόγευμα. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις 
Πουλασουχίδης: Προφανώς κ. Δήμαρχε έγκριση ή πρόταση θέσεων υπό 

όρους το υπουργείο δεν θα την κάνει δεκτή και σ΄ αυτή την περίπτωση οδηγούμαστε 
σε απόλυση του προσωπικού. 

Δήμαρχος: Το θέμα συζητήθηκε πολύ και στο Συνέδριο της ΚΕΔΚΕ. Κάποιοι 
Δήμοι δεν δημιούργησαν ΚΕΠ, άλλοι όμως τα λειτούργησαν γιατί πίστευαν στα 
πρώτα λόγια του Υπουργείου. Αλλά το Υπουργείο υπαναχωρεί  και λέει ότι θα 
επιβαρυνθούν οι δημοτικοί προϋπολογισμοί για να τα διατηρήσουμε τα ΚΕΠ. Θ’ 
αναγκαστούμε όμως να τα καταργήσουμε, και πιστεύω πως και η Νομαρχία τέτοια 
απόφαση θα πάρει όπως και πολλοί Δήμοι γιατί δεν μπορούν να αντέξουν πρόσθετες 
αρμοδιότητες, χωρίς επιπλέον κονδύλια. Τα ΚΕΠ ήταν έμπνευση και ιδέα του κ. 
Μπένου, όταν ήταν Υφυπουργός Εσωτερικών, την περπάτησε σε πολλούς Δήμους 
και Νομαρχίες. Στον  Δήμο Θεσσαλονίκης δεν έγιναν, εμείς όμως είμαστε από τους 
πρώτους Δήμους που κάναμε ΚΕΠ. Δημοσιογράφος, φιλόλογος, της Παντείου και 
μηχανολόγος – ηλεκτρολόγος είπαμε ότι είναι τα άτομα που προσέλαβε ο 
προηγούμενος Δήμαρχος για το Κέντρο Εξυπηρέτησης Πολιτών. Δεν θέλω να κρίνω 



τα άτομα, μπορεί να είναι άριστα, αλλά οι δράσεις του Κέντρου είναι διαβατήρια και 
πιστοποιητικά, δεν κάνουν μελέτες. 

Μηλιόπουλος: Δεν κατάλαβα πως θα γίνει η διαδικασία. Στέλνοντας εμείς το 
εισηγητικό με τις συγκεκριμένες ειδικότητες και τη συγκεκριμένη δέσμευση δεν θα 
πάει στο ΑΣΕΠ να προσληφθούν αυτοί οι άνθρωποι και να μονιμοποιηθούν ; 

Δήμαρχος: Αν συμφωνήσουμε να συστήσουμε απόψε τις οκτώ θέσεις θα τις 
στείλουμε στο Υπουργείο το οποίο θα βγάλει γενική προκήρυξη και ο κάθε Δήμος θα 
κάνει μετά τη δική του προκήρυξη, τον δικό του διαγωνισμό, αλλά με τη δέσμευση 
που υπάρχει από την εγκύκλιο ότι θα πρέπει, κι αυτό θα το αποφασίσουμε εμείς, να 
ληφθεί υπόψη ως πρόσθετο προσόν και η εργασιακή εμπειρία, γιατί η μονιμοποίηση 
εκτάκτων ή συμβασιούχων απαγορεύεται από το Σύνταγμα. Το Υπουργείο βρήκε 
άλλη μέθοδο να παρακάμψει το Σύνταγμα, έφτιαξε ένα νόμο που λέει ότι όσοι 
απέκτησαν εργασιακή εμπειρία τους δίνουμε 40% μπόνους, προκειμένου να πετύχουν 
αυτή τη μονιμοποίηση. 

Μηλιόπουλος: Αυτό το κατάλαβα κ. Δήμαρχε. Αυτό που δεν κατάλαβα είναι 
για την πριμοδότηση – πληρωμή.  

Δήμαρχος: Με βάση το έγγραφο του Υπουργείου θα επιβαρύνει τον 
προϋπολογισμό του Δήμου, αν θα το δεχτούμε. 

Μηλιόπουλος: Γιατί είπατε ότι θα το βάλουμε σαν όρο. Είναι δεσμευτικός 
αυτός ο όρος; 

Δήμαρχος: Εμείς πρέπει να είμαστε διεκδικητικοί. Επειδή το Υπουργείο 
ζητάει εμείς πρέπει να πούμε ναι; Από την ημέρα που ήρθε η εγκύκλιος 
προβληματίζομαι. Αλλά δεν πρέπει να αναλάβει το Υπουργείο, αφού αυτό μας 
εξώθησε να κάνουμε τα ΚΕΠ; Ας πληρώσει κιόλας. 

Μιχαηλίδης: Συμφωνώ να είμαστε διεκδικητικοί, όμως σε περίπτωση που δεν 
γίνει δεκτή αυτή η διεκδίκησή μας υπάρχει περίπτωση να καταργηθεί το ΚΕΠ; 
Συμφωνούμε πιστεύω όλοι για τις οκτώ θέσεις. Είπατε για δύο θέσεις ΤΕ και δύο ΔΕ. 
Αλλά ΤΕ και ΔΕ υπάρχουν πολλές κατηγορίες, ποιες εννοείτε; 

Δήμαρχος: ΤΕ1 και ΔΕ1 – Διοικητικοί και τις άλλες ειδικότητες που έχουν 
αυτοί που ήδη απασχολούνται στο ΚΕΠ, για να τους δώσουμε τη δυνατότητα να 
μείνουν. 

Μιχαηλίδης: Εννοώ, τι θα γίνει αν η διεκδίκησή μας δεν γίνει δεκτή;  
Δήμαρχος: Αν δεν γίνει δεκτή θα δούμε τι θα κάνουμε. Εμείς θα πιέσουμε το 

Υπουργείο. Θέλετε να πάρει ο Δήμος μία δαπάνη οκτώ ατόμων επάνω του; 
Παπαστεργίου: Ουσιαστικά προτείνετε τροποποίηση του Οργανισμού 

Εσωτερικής Υπηρεσίας του Δήμου με πρόσθετες οργανικές θέσεις. 
Δήμαρχος: Το Υπουργείο το ζητά με εγκύκλιο δεν το κάνω εγώ. Και 

συμβασιούχοι να ήταν, δεν θα είχα πρόβλημα. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις 
Ουσουλτζόγλου: Είπε ο κ. Δήμαρχος ότι το Υπουργείο τα δημιούργησε τα 

ΚΕΠ, αυτό ας τα πληρώσει. Είναι λογικό αυτό και συμφωνώ κι εγώ απόλυτα. Δεν 
μας πήγαν όμως καθόλου στραβά τα ΚΕΠ γιατί ο κόσμος ευλογεί τον Δήμο κάθε 
μέρα που πάει εκεί, συρρέει πολύς κόσμος, λειτουργούν πολύ καλά κι εγώ η ίδια έχω 
εμπειρία. Τις δάφνες δεν τις δρέπει ο Σκανδαλίδης, ο Δήμος τις παίρνει κι εμένα δεν 
με πειράζει καθόλου να γίνεται η δουλειά, να εξυπηρετείται ο πολίτης, να 
αντιμετωπίζεται η γραφειοκρατία και ας παίρνει τις δάφνες όποιος θέλει. 

 Το ΚΕΠ λοιπόν πρέπει να λειτουργήσει έστω και με τέσσερα άτομα και όχι 
οκτώ. Εγώ θα ζητούσα να αυξηθεί το προσωπικό, αν όμως δεν μπορούμε να 
καλύψουμε τις δαπάνες και υπάρχει και πλήρης άρνηση από το Υπουργείο, γνώμη 
μου είναι να μην το κλείσουμε, να το κρατήσουμε έστω και με τέσσερα άτομα. 
Συνολικά από τους Δήμους πιστεύω θα υπάρχει μία πίεση προς την κατεύθυνση του 
Υπουργείου. Ολοι έχουν το πρόβλημα. Εμείς καταρχήν να πούμε ότι δεν θέλουμε να 
το κλείσουμε, θα το συνεχίσουμε και θα προσπαθήσουμε να διασφαλίσουμε αυτούς 
τους ανθρώπους οι οποίοι μόχθησαν και πραγματικά κουράστηκαν γιατί είναι πολύ 
δύσκολη η δουλειά εκεί και οι οποίοι θα μπορέσουν να βοηθήσουν ακόμη και τις 
υπηρεσίες του Δήμου. Οσο για τις ειδικότητες εγώ έχω διαφορετική άποψη, γιατί δεν 



θα βρείτε άλλον ειδικό ή άλλον εργαζόμενο να κάνει καλύτερη έρευνα από αυτήν που 
κάνει ένας δημοσιογράφος. 

Να κοιτάξουμε λοιπόν να μην το κλείσουμε, γιατί ούτως ή άλλως νομίζω θα 
ενώσουν τις φωνές τους όλοι. Αν πάλι δούμε ότι δεν γίνεται, να λειτουργήσει, χωρίς 
όρους, τουλάχιστον με 4 άτομα. 
Μιχαηλίδης: Καταρχήν καλύφθηκα από την κα Ουσουλτζόγλου αλλά δεν είναι 
καθόλου σίγουρο κ. Δήμαρχε ότι τα ίδια άτομα θα παραμείνουν στη δουλειά, γιατί  
εφόσον θα γίνει προκήρυξη η οποία θα είναι πανελλαδικής εμβέλειας και θα 
συμμετέχουν σ΄ αυτήν απ’ όλη την Ελλάδα, μια και δεν υπάρχει εντοπιότητα για το 
ΑΣΕΠ, θα μπορεί κάλλιστα από την Κρήτη ή κάποιος που θα έχει μεταπτυχιακό ή και 
εμπειρία από ένα άλλο ΚΕΠ που ενδεχομένως θα εργάστηκε για ένα ορισμένο 
χρονικό διάστημα, να πάρει τη θέση αυτός. Δεν είναι βέβαια αυτό ό,τι καλύτερο αλλά 
σε κάθε περίπτωση πρέπει να λειτουργήσει το ΚΕΠ είτε πει ναι το Υπουργείο στη 
δική μας πίεση, είτε όχι. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Δημάρχου; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 19-12-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το αριθ. ΔΙΠΠ/Φ.ΚΕΠ/οικ. 24539/15-12-03 έγγραφο της Γενικής Γραμματείας 
Δημόσιας Διοίκησης του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α.. 
3.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και του άρθρου 24 
παρ. 3 του Ν. 3200/2003 (ΦΕΚ 281/Α/9-12-2003). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Γνωμοδοτεί υπέρ της σύστασης συνολικά οκτώ (8) θέσεων μονίμου 
προσωπικού στο Κέντρο Εξυπηρέτησης Πολιτών Δήμου Βέροιας (Κ.Ε.Π.), εφόσον η 
συνολική δαπάνη που θα προκληθεί για τη μισθοδοσία  του εν λόγω προσωπικού,  
δεν θα βαρύνει τον προϋπολογισμό του Δήμου, ως εξής : 
 

Αριθμός 
Θέσεων 

Κατηγορία  -  Κλάδος 

1 Π.Ε. Ιστορίας-Αρχαιολογίας  
1 Π.Ε. Μηχανολόγων Ηλεκτρονικών Υπολογιστών 
1 Π.Ε. Δημοσιογραφίας & Μ.Μ.Ε. 
1 Π.Ε. Διοικητικού 
2 Τ.Ε.  Διοικητικού-Λογιστικού 
2 Δ.Ε. Διοικητικού  

 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    821/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Γ.  Μανακούλης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  7-1-2004 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 


